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PÄEVAKORD: 

1. Keskkonnaülevaatuse ettepanekud ja kuupäev 
2. Sõbrapäeva korraldamine koos tervisemeeskonnaga 
3. Leiki ja Külli ettepanekud Rohelise kooli osas 
4. Jooksvad küsimused 

 

OTSUSTATI 

1. Keskkonnaülevaatuse ettepanekuid ootab õppejuht 20. 01 kuupäevaks. Palun teha 

ettepanekuid, kui mõni asi tundub ebaloogiline, arusaamatu. 

2. Õppejuht tegi ettepaneku, et korraldada koos tervisemeeskonnaga sõbrapäeva disko 

ja seda meie laululaval. Õppejuht ootab ettepanekuid, kuidas meie saaksime omalt 

poolt aidata. Ettepanekuid ootab õppejuht enda meilile 20.01 

3. Leiki ja Külli tegid ettepaneku, et välja võiks töötada Puhja lasteaia üldised 

keskkonnapõhimõtted. See võiks sisaldada prügi sorteerimist, energiasäästmist (miks 

ei võiks olla rühmades korrapidajate kõrval ka elektrikontrollid). Üritused, mida me ise 

võiksime korraldada – taimelaat, mänguasjade vahetus, riiete vahetus. 

Propageerime, et üritustel oleks vähem või poleks üldse ühekordset prügi. 

Külli ja Leiki tegid ettepaneku, et lasteaia õuealale võiks istutada rohkem 

marjapõõsaid ja seda just mängualade juurde. Ronivaid lilli ja taimi võiks istutada aia 

äärtesse – oleks ilu ja tolmendamise eesmärk samuti.  

Leiki ootab ettepanekuid üldiste keskkonnapõhimõtete väljatöötamiseks kõikidelt 

meeskonnaliikmetelt 01. 02.2022 

4. Külli palus, et kõik RK meeskonnaliikmed liituksid RK võrgustiku lehega FB lehel. 

Sealt saab häid ideid ja mõtteid. 

Rohkem tuleks kasutusele võtta meie laululava. 

Rohelise kooli ettepanekul korraldada veebruaris infokoosolek teemal – seemned ja 

aiamaa. 

 


